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Rada Gminy Chrostkowo 

Radni-Sesja 

 

 

Protokół Nr XI/2025 

z XI sesji Rady Gminy Chrostkowo 

z dnia 21 maja 2025 r. 

 

Obrady XI sesji Rady Gminy Chrostkowo rozpoczęły się 21 maja 2025 r.  

o godz. 09:00, a zakońcyły się o godz. 09:40 tego samego dnia. Obrady miały miejsce  

w sali narad Urzędu Gminy Chrostkowo. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Mariusz Boniecki 

2. Radosław Borkowski 

3. Patryk Chojnicki 

4. Paweł Chojnicki 

5. Edyta Foss 

6. Dorota Jeziorska 

7. Maria Kołodziejska 

8. Zbigniew Krzywosiński 

9. Marzena Maciejewska 

10. Krzysztof Matyjasik 

11. Łukasz Osada 

12. Agata Rogozińska 

13. Grzegorz Staniszewski 

14. Sylwester Wiśniewski 

15. Zbigniew Witkowski 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
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Ponad to w obradach udział wzięli: Pan Wójt, Pani Skarbnik i Pan Mecenas. 

 

Ad. 1 Otwarcie XI sesji Rady Gminy Chrostkowo i stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

Po wysłuchaniu hymnu państwowego Przewodniczący Rady Patryk Chojnicki 

dokonał  otwarcia  obrad  XI  sesji  Rady  Gminy Chrostkowo. Poprosił Państwa 

radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku na tabletach. 

Państwo Radni  potwierdzili  swoją obecność.                                                        

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  na  sali  znajduje się 13 radnych, czyli rada 

władna jest do podejmowania uchwał.                                                                    

Przewodniczący Rady powitał koleżanki i kolegów radnych, Pana Wójta, Panią 

Skarbnik, Pana Mecenasa, Panią sołtys, pracowników urzędu Gminy oraz Pana 

Nadleśniczego Ryszarda Nowaczyka.  

Ad. 2 Przyjęcia porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przeczytał proponowany porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie XI sesji Rady Gminy Chrostkowo i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej X sesji Rady Gminy Chrostkowo. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Chrostkowie za 2024 rok oraz przedstawienia 
potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej  
w Gminie Chrostkowo za rok 2024. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w  budżecie Gminy Chrostkowo na 2025 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Chrostkowo na lata 2025-2028. 
10. Wolne wnioski i zapytania – prezentacja z udziałem Nadleśniczego Ryszarda 

Nowaczyka. 
11. Zakończenie obrad XI sesji Rady Gminy Chrostkowo.   
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Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał propnowany porządek obrad 

pod głosowanie. Poprosił administratora o przygotowanie głosowania, a Państwa 

radnych o oddanie głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Boniecki, Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Edyta Foss, Dorota Jeziorska, 

Maria Kołodziejska, Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof Matyjasik, 

Łukasz Osada, Agata Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Zbigniew Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Chojnicki, Sylwester Wiśniewski 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady przedstawił, że okres miedzysesyjny to okres przedświąteczny,  

a także obchody majowe. W związku z tym składaliśmy wspólnie z Panem Sekretarzem, 

z Panem radnym, z Panią radną wieniec  pod pomnikiem przy Urzędzie Gminy. Także 

brałem udział razem z Panem Wójtem, z Panem Sekretarzem, z radnymi w Turnieju 

Piłko Nożnej jednostek OSP z terenu gminy,  gdzie graliśmy w zeszłym tygodniu przy 

ZS w Chrostkowie.  

Ad. 4 Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pan Wójt wymienił podpisane Zarządzenie w okresie międzysesyjnym 
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Pan Wójt przedstawił, że jeśli chodzi o spotkania to ja nie we wszystkich mogłem 

uczestniczyć, ponieważ nie małem takiej sposobności, ale w moim zastępstwie 

uczestniczył Pan Sekretarz i tak  jak Pan Przewodniczący wspomniał były  

to uroczystości 3 majowe, które tutaj się odbyły w hołdzie walczącym o wolność 

Ojczyzny. Również były spotkania dotyczące problemów z jakimi borykają się gminy 

podobne do naszej wielkościowo i takie spotkanie było w Starostwie  

w Lipnie gdzie uczestniczył również Pan Sekretarz. Wspólnie z Panem 

Przewodniczącym, z radnymi, z mieszkańcami, z sołtysami,  z druhami strażakami 

uczestniczyliśmy też w kolejnym już III Turnieju Piłki Nożnej Ochotniczych Straży 

Pożarnych. Gratulujemy wygranym i wszystkim drużynom, które brały udział. Osobiście 

już uczestniczyłem po powrocie ze szpitala 14 maja w czwartych urodzinach Dziennego 

Domu Pomocy w Stalmierzu, gdzie miałem okazję przemiłego spotkania, 

sympatycznego takiego rodzinnego  z seniorami.   

Ad. 5 Przyjęcie protokołu z poprzedniej X sesji Rady Gminy Chrostkowo. 

Przewodniczący Rady przedstawił, że protokół był wcześniej do wglądu, każdy  
z Państwa radnych miał możliwość się zapoznania.  
Pytań i uwag nie było. 

L.p. Nr 
zarządzenia 

Data Tytuł zarządzenia Termin 
wykonania 

Wykonawca 
zarządzenia 

2. 26/2025 23.04.2025 r. W sprawie podania do publicznej wiadomości danych 
dotyczących wykonania danych budżetu Gminy 

Chrostkowo za I kwartał 20025 roku 

Z dniem 
podpisania 

P. Skarbnik 

3. 27/2025 23.04.2025 r.  W sprawie powołania rzeczoznawców do przeprowadzenia 
wartości zwierząt zabitych lub poddanych ubojowi z nakazu 

organów Inspekcji  

Z dniem 
podpisania 

P. M. 
Szymborska 

4. 28/2025 30.04.2025 r.  W sprawie zmian w budżecie Gminy Chrostkowo na 2025 
rok  

Z dniem 
podjęcia  

P. Skarbnik 

5. 29/2025 30.04.2025 r. W sprawie sprzedaży ruchomości samochodu osobowego  
Volkswagen Caddy Maxi Trendline 4MOTION  

 

Z denim 
podjęcia 

P. M. 
Twardowski 

6. 30/2025 30.04.2025 r.  W sprawie sprzedaży ruchomości ciągnika rolniczego 
BELARUS 892 z pługiem przeciwśnieżnym  

Z dniem 
podjęcia 

P. M. 
Twardowski 

7. 31/2025 31.04.2025 r. W sprawie sprzedaży ruchomości samochodu specjalnego 
Volkswagen Transporter  

Z dniem 
podjęcia 

P. M. 
Twardowski  

https://www.otomoto.pl/osobowe/volkswagen
https://www.otomoto.pl/osobowe/volkswagen
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Zatem Przewodniczący Rady poddał protokół z poprzedniej X sesji pod głosowanie. 
Poprosił administratora o przygotowanie głosowania, a Państwa radnych o oddanie głosu. 
 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z poprzedniej X sesji Rady Gminy Chrostkowo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Boniecki, Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Edyta Foss, Dorota Jeziorska, 

Maria Kołodziejska, Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof Matyjasik, 

Łukasz Osada, Agata Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Zbigniew Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Chojnicki, Sylwester Wiśniewski 

Protokół z poprzedniej X sesji Rady Gminy Chrostkowo został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Chrostkowie za 2024 rok  

oraz przedstawienia potrzeb w zakresie pomocy społecznejl. 

Przewodniczący Rady przedstawił, że na wspólnym posiedzeniu komisji z Panią 

Kierownik omawialiśmy tą uchwałę, dodatkowo wcześniej wysłana do wglądu, każdy 

mógł się zapoznać.  

Radny Pan Mariusz Boniecki powiedział ,, ja o tej dzisiejszej sesji dowiedziałem się 

dopiero wczoraj więc nie miałem sposobności zapoznania się z tymi materiała. Nie wiem 

dlaczego, błąd systemu?” 
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Przewodniczący Rady odpowiedział, że na pewno nie celowe działanie, nie ma mowy  

o takich sytuacjach, wiem z doświadczenia, że czasami występują jakieś kłopoty nawet 

Pani Beata wczoraj dzwoniła do mnie i pytała czy sms doszedł, bo potwierdzę to,  

że czasami są jakieś złośliwosci rzeczy i nie zawsze dojdą. Do mnie też się zdarzyło, że 

nie doszły, Pani Beata też kiedyś dzwoniła, faktycznie nie doszły, nie wiemy dlaczego 

tak się dzieje. Do jednych są wysyłane dwa razy, do niejednych nie dojdą, no nie 

zawsze Pani Beata obdzwania wszystkich, bo założenie jest takie, że powinno to działać 

i nie jest to złośliwe broń Boże w żaden sposób. Za utrudnienia oczywiście 

przepraszamy.  

Radny Pan Boniecki powiedział, żeby pomyśleć o innym sposobie zawiadamianie oraz  

o zamieszczaniu zawiadomienia o sesji na stronie fb, przy okazji i mieszkańcy się 

dowiedzą. 

Przewodniczący Rady powiedział, że możemy też zrobić już tak prywatnie się 

umawiając przez założoną grupę, jeżeli to by w jakiś sposób pomogło to nie ma 

problemu, żeby ja to do każdego bym wysłał. Nie mam też problemu jeśli jest taka 

sugestia o umieszczaniu zawiadomienia na stronie fb, możemy tak to zrobić. 

Pracownica ds. obsługi rady gminy wyjasniła, że zawsze dzwoni do radnych  

z zapytaniem, czy dotarły sms do Państwa radnych, przedstawiła, że nie ma w tym jej 

winy, że sms do wszystkich nie dotarł, inne osoby też nie otrzymały sms na dzisiejszą 

sesję i są bezproblemowi, generalnie od wczoraszego dnia można było się zapoznać  

z materiałami, tym bardziej, że nie było ich zbyt wiele. 

Przewodniczący Rady powiedział, że  możemy zakończyć ten temat. 

Zapytał, czy są pytania do uchwał. 

Pytań i uwag do uchwały nie było. 

Zatem Przewodniczący Rady poddał projekt w/w uchwały  pod głosowanie. Poprosił 

administratora o przygotowanie głosowania, a Państwa radnych o oddanie głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Chrostkowie za 2024 rok oraz przedstawienia potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Edyta Foss, Dorota Jeziorska, Maria 

Kołodziejska, Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof Matyjasik, 

Łukasz Osada, Agata Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Zbigniew Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariusz Boniecki 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Chojnicki, Sylwester Wiśniewski 

Uchwała Nr XI/65/2025 Rady Gminy Chrostkowo z dnia 21 maja 2025 r. w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Chrostkowie za 2024 rok oraz przedstawienia potrzeb w zakresie pomocy 

społecznej została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej 

w Gminie Chrostkowo za rok 2024. 

Przewodniczący Rady przedstawił, że projekt uchwały był wysłany do wglądu, z Panią 

Kierownik omawialiśmy to na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Pytan i uwag nie było. 

Przewodniczący Rady poddał projekt w/w uchwały  pod głosowanie. Poprosił 

administratora o przygotowanie głosowania, a Państwa radnych o oddanie głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie 

Chrostkowo za rok 2024; 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Edyta Foss, Dorota Jeziorska, Maria 

Kołodziejska, Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof Matyjasik, 

Łukasz Osada, Agata Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Zbigniew Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariusz Boniecki 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Chojnicki, Sylwester Wiśniewski 

Uchwała Nr XI/66/2025 Rady Gminy Chrostkowo z dnia 21 maja 2025 r. w sprawie 

przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie Chrostkowo za rok 2024 

została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Chrostkowo na 2025 

rok. 

Przewodniczący Rady przedstawił, że sytuacja podobna jak wcześniej, przesłana 

uchwała do wglądu do Państwa radnych, dodatkowo na wspólnym posiedzeniu komisji 

omawialiśmy ta uchwałę. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał projekt w/w uchwały  pod 

głosowanie. Poprosił administratora o przygotowanie głosowania, a Państwa radnych  

o oddanie głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Chrostkowo na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Edyta Foss, Dorota Jeziorska, Maria 

Kołodziejska, Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof Matyjasik, 

Łukasz Osada, Agata Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Zbigniew Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariusz Boniecki 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Chojnicki, Sylwester Wiśniewski 

Uchwała Nr XI/67/2025 Rady Gminy Chrostkowo z dnia 21 maja 2025 r. w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Chrostkowo na 2025 rok została przyjęta i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Chrostkowo na lata 2025-2028. 

Przewodniczący Rady przedstawił, że WPF jest ozdzwierciedleniem budżetu.  

Pytań i uwag nie było. 

Zatem Przewodniczący Rady poddał projekt w/w uchwały  pod głosowanie. Poprosił 

administratora o przygotowanie głosowania, a Państwa radnych  o oddanie głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Chrostkowo na lata 2025-2028. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Edyta Foss, Dorota Jeziorska, Maria 

Kołodziejska, Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof Matyjasik, 

Łukasz Osada, Agata Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Zbigniew Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariusz Boniecki 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Chojnicki, Sylwester Wiśniewski 

Uchwała Nr XI/68/2025 Rady Gminy Chrostkowo z dnia21 maja 2025 r. w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Chrostkowo na lata 2025-2028 

została przyjeta i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 10 Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady przedstawił, że jest z nami Nadleśniczy Pan Ryszard Nowaczyk  

i chciałby przedstawić nam prezentację, parę wsłów powiedzieć. 

Pan Nadleśniczy przedstawił, że od tego roku Lasy Państwowe uznały, że nasz 

taki podstawowy i najważniejszy partner w zarządzaniu lasami czyli samorządy powinny 

być bardziej informowane o tym co robimy, w jaki sposób i żeby to mogło być poddane 

ocenie. W związku z tym jestem tutaj, jest to pomysł, że na przyszłość będziemy takie 

informacje przedstawiali co roku bądź będą przesłane i  jeżeli Szanowne Rady życzą 

sobie to Nadleśniczy na zaproszenie rady będzie przyjeżdżał i przedstawiał to osobiście. 

Pan Nadleśniczy wyjaśnił pojęcie Lasów Państwowych, są to dwa podmioty, które pod 

tą nazwą w skrócie się kryją, a więc jest to przedsiębiorstwo państwowe Lasy 

Państwowe, czyli firma której jestem reprezentantem i druga rzecz to są Lasy 

Państwowe w sensie lasy własności Sakbu Państwa, którymi my jako ta firma 

zarządzamy. Warto jest te rzeczy rozróżniać bo łączenie tego i mieszanie prowadzi  

do pewnych nieporozumień. Następnie w części pierwszej prezentacji była mowa  

o nadleśnictwie, jego lokalizacji, o zasobach nadleśnictwa, o lasach na terenie Gminy 

Chrostkowo (powierzchnia gruntów, w tym lasów w zarządzie wynosi 415,40 ha w tym 

lasy 393,44 ha; średni wiek 54 lat, skład gatunkowy sosna 87%, dąb 2%, olcha 5%, 

brzoza 4%, świerk 1% i inne 1%), do kogo należą lasy w granicach nadleśnictwa, 

infrastruktura nadleśnictwa, leśnictwo na terenie Gminy Chrostkowo, sieć dróg  
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na terenie Gminy Chrostkowo, Lasy Państwowe, system ochrony ppoż., struktura 

organizacyjna nadleśnictwa (15 leśnictw plus Szkółka Leśna Okalewo, liczba 

pracowników 60, nadzór w lasach niestanowiących własności Skarbu Państwa na 

terenie Powiatu Brodnickiego). 

Plan urządzenia lasu to podstawa działalności nadleśnictwa.                                       

To kluczowy dokument określający zasady gospodarki leśnej i podstawa naszego 

działania. Opracowany na 10 lat. Obejmuje całe nadleśnictwo, ale indywidualne 

planowanie dotyczy wydzieleń, czyli kilkuhektarowych, jednolitych fragmentów lasu. 

Takich wydzieleń jest w naszym nadleśnictwie kilka tysięcy.                                           

Plan wykonali specjaliści spoza Lasów Państwowych. Zatwierdził Minister klimatu  

i Środowiska. 

Plan zawiera opis i ocenę stanu lasu oraz cele, zadania i metody prowadzenia 

gospodarki leśnej. Proces jego tworzenia i zatwierdzania jest precyzyjnie uregulowany  

i angażuje różne podmioty oraz społeczeństwo.                                                                

Plan wykonuje się w celu zrównoważenia zarządzania lasami (zapewnienie równowagi 

między ochroną przyrody a użytkowaniem lasów;  ochrony ekosystemów leśnych 

(uwzględnienie obszarów chronionych i działań na rzecz biororóżnorodności); 

planowania pozyskania drewna (okreslenie, ile drewna można pozyskać,  

bez naruszania stabilności lasów); dostosowania gospodarki leśnej do warunków 

środowiskowych (uwzględnienie klimatu, gleby i zasobów wodnych).                                

Plan jest dostepny dla każdego.                                                                                       

Pan Nadleśniczy omawiał jak powstaje plan, o pracach siedliskowych, spotkaniu komisji 

założeń planu,  konsultacjach  z  Zespołem  Lokalnej  Współpracy.                                   

                                 

W części dtugiej planu opisane jest co działo się w nadleśnictwie- podsumowanie roku 

2024. 

Partnerzy gospodarczy, nabywcy drewna, hodowla i ochrona lasu, ochrona przyrody, 

gospodarowanie gruntami, finanse, zagrożenia i przeciwdziałanie zagrożeniom. 

Część trzecia obejmuje co będzie się działo w nadleśnictwie, plany na 2025 rok. 

Pozyskanie drewna, inne zadania gospodarcze, inwestycje 2025 (przebudowa wieży 

pppoż. W L. Huta). 

Pan Wójt podziękował za współpracę przez wszystkie lata z Nadleśnictwem,  

za edukację, że nasi uczniowie, młodzież też tam odwiedzaja Nadleśnictwo czasami. 

Liczymy  na dalsze lata  dobrej współpracy i jeśli możemy prosić o więcej to zawsze to 
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robimy. Ja myślę, że radni nie pytają, ale może w kuluarach pojawią się jakieś pytania, 

czy jakieś indywidualne sprawy, które dotyczą naszych lasów, naszych obszarów  

i dróg, które gdzieś są zlokalizowane w pobliżu – powiedzial Pan Wójt. 

Pan Nadleśniczy zapraszał do Nadlesnistwa Skrwilno wszystkie grupy, tak jak 

Pan Wójt mówił o młodzieży, ale też dużą popyularnością cieszą się grupy dorosłych 

ludzi, czy seniorów, którzy chętnie korzystaj.ą z tej formy zwiedzenia naszej izby, 

przejście ścieżką edukacyjną, jesteśmy przygotowani na przyjęcie grup i umawiamy się  

na określony termin. 

Ad. 11 Zakończenie obrad XI sesji Rady Gminy Chrostkowo. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Patryk Chojnicki 

ogłosił zakończenie obrad XI sesji Rady Gminy Chrostkowo. 

                                                               Przewodniczący Rada Gminy   

                                                               Patryk Chojnicki 

 

 

 

 

Przygotował: Beata Gawrońska 


